

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第四十三卷 第二期
中華民國一百年六月

Vol.43
June

No.2
2011

目 錄 Content

研究論文

- 不同深度土壤熱擴散係數之推估與探討.....林明毅、林佩佩、曹舜評、林俐玲 123
Estimation of the Thermal Diffusivity for Different Soil Depth
.....Ming-Yi Lin, Pei-Pei Lin, Shun-Ping Tsao, Li-Ling Lin
- 嘉義縣明華人工濕地對生活污水污染物削減之探討.....陳佩儒、鄭旭涵 137
Reduction of Wastewater Pollution through Min Hua Constructed Wetland in Chiayi
County.....Hui-Chen Hsu, Jero-Hertz Jeng
- 崩塌地噴植植生復育及其應用資材之探討.....林信輝、王英任、徐憲生 147
Vegetative Restoration and Vegetation Materials Used on Hydroseeding of Landslide
Areas.....Shin-Hwei Lin, Ying-Jen Wang, Hsien-Sheng Hsu
- 礫石邊坡演化之探討—以台中大坑為例.....劉彥旻、馮正一 171
On Gravel Slope Evolution - A Case Study of Taichung's Ta-Keng Area.....
.....Yen-min Liu, Zheng-yi Feng
- 廬山地滑參數反算分析.....賴丞昶、錢滄海、張光宗 185
Inverse analysis of the Lushan landslide.....
.....Cheng-Chang Lai, Chang-Hai Chien, Kuang-Tsung Chang

技術短文

- 運用支持向量機建立土石流潛勢溪流判定模式.....沈哲緯、羅文俊、陳振宇 203
Using Support Vector Machine to Establish Models to Determine Potential Debris-Flow
Creeks.....Che-Wei Shen, Wen-Chun Lo, Chen-Yu Chen
- 阿里山森林鐵路路基之破壞原因與邊坡穩定治理工法之初步探討—以森林鐵路42k+940~
43k+040為例.....羅大為、吳志展 219
A preliminary study on the causes of failure and the remediation efforts of slope stabilizing for the
Alishan Forest railway between sections 42k+940 and 43k+040.....
.....Ta-Wei Lo, Chin-Chan Wu
- 山坡地超限利用相關處理與法規論述.....姜燁秀、林俐玲 229
Discussion on Management and Laws of Slope Land Overuse.....Yeh-Hsiu Chiang, Li-Ling Lin